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Nr. 2010 - 28 
 
De gemeenteraad van Ridderkerk, bijeen ter bespreking van het voorstel van burgemeester en 
wethouders, Gemeentestukken: 2010 -45, agendapunt 6, tot het vaststellen van de 
Programmabegroting 2011-2014; 
 
 
gelet op het feit dat: 

a. op 18 en 19 november a.s. een tweedaagse “raadsconferentie” van de Ridderkerkse 
gemeenteraad plaatsvindt in een hotel in de gemeente Vught; 

b. daaraan óók wordt deelgenomen door een gedeelte van het college en ambtenaren van 
de gemeente Ridderkerk;  

 
overwegende dat: 

a. ongeveer éénderde van de raad daarbij niet aanwezig zal of kan zijn; 
b. de kosten van deze tweedaagse bijeenkomst worden betaald uit de gemeentekas; 
c. er op velerlei terrein ernstig gesneden moet worden in o.a. budgetten en subsidies, zowel 

op het gemeentehuis, alsmede op andere terreinen, bijvoorbeeld bij verenigingen, 
belangenorganisaties enz. enz.;  

 
is van mening dat: 

a. het  houden van een raadsconferentie in de komende jaren, zeker in deze en komende  
tijden van bezuinigingen, niet meer reëel geacht mag worden;  

b. bij de komende raadsconferentie in Vught van 18 en 19 november a.s. alles er op gericht 
moet zijn de kosten van deze conferentie zo laag mogelijk te houden; 

 
verzoekt de raad te kijken hoe we in de toekomst als gemeenteraad van Ridderkerk, gelet op de 
bezuinigingen, een voorbeeld kunnen zijn door, op andere en minder dure wijze, een bijdrage te 
leveren aan een gemeenteraad als “team “; 
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
De raadsleden,  
 
…………… 
Henri Koppes  L. van der Spoel V.A. Smit 
Leefbaar Ridderkerk VVD   SGP 
 
 

Aangenomen Verworpen  
 

Stemverhouding:  
Voor 24: LR, PvdA, SGP, VVD, D66GL, CDA 
Tegen 2: CU 
 
Afgedaan, besloten in de raadsvergadering van 20 april 2011 
 


